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Slokkevann Hotell Lune Huler, Vågseidet (JHR AS)

Viser til telefonsamtale i dag og videresender mailen nedenfor, som ble sendt dere 4. des. dvs. 2 dager før brannen.

Mailen nedenfor er fortsatt gjeldende når det gjelder Hotellbygget og vi må derfor be om en tilbakemelding i løpet

av 2 dager •

Når det gjelder Brakkerigg som skal erstatte det nedbrente servicebygget vil den bli behandlet som en egen søknad,

men det er klart at brakkeriggen vil bli tilkoblet dagens vannanlegg tilsvarende som servicebygget var.

Det er bestemt at Lindås Kommune legger ny offentlig vannledning fra Lindås til Vågseidet innen april 2016.

Imidlertid er vår plan å få komme i drift på Vågseidet som Asylmottak 15.02.2016. Det betyr at vi må søke om en

midlertidig brukstillatelse om å benytte dagens vannanlegg, beskrevet nedenfor, frem til ny vannforsyning er klar. Vi

har diskutert det med Byggesak og de stiller krav om at vi da i tillegg vil fylle opp tankene med tilkjørt vann, dersom

det er behov for det.

Mvh
JHR AS

Hugo Sttellberg

Fra: Hugo Stellberg

Sendt: 4. desember 2015 12:16

Til: 'Meni@lindas.kommune.no' <Meni lindas.kommune.no>

Kopi: 'leiv@larsenogsolheim.no' <leiv larseno solheim.no>; 'jenfrid@stellberg.no' <enfrid stellber .no>

Emne: Slokkevann Hotell Lune Huler, Vågseidet (JHR AS)

Viser til telefonsamtale.

Hotell Lune Huler har fått rammeløyve for bruksendring til Asylmottak for enslige mindreårige. Et av kravene for å få

igangsettingsløyve er at sitat:

Brannvesenet må verifisere at det er tilstrekke/eg tilgang til slokkevatn.

I 2009 når hotellet ble bygget etablerte vi følgende løsning sammen med brannvesenet:

Hotellet er koblet til Lindås kommune sitt borehol som fyller opp en 10.0000 liter vanntank (dagtank), som forsyner

hotellet med vann om dagen. I tillegg er det

en tank på 10.000 liter for brannvesenet. Begge tankene er nedgravd ca 15 meter fra hotellbygningen.

Vi ber om at Brannvesenet bekrefter at denne løsningen også er tilstrekkelig etter bruksendringen av Hotellet.

Vi håper på et meget raskt svar da våre tidsfrister overfor UDI er «umiddelbar oppstart».

Med vennlig hilsen

JHR AS

Hugo Stellberg
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